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Notulen 

Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d. 4 november 2013. 
Aanwezigen: De heer A. Harren (voorzitter), mevrouw E.A. Schreiner (raadsgriffier) 

VVD: de heer E.S. van der Laan 
Fractie Valent: mevrouw A.M. Valent 
Burgerbelang: de heer A.G.W. Jongenelen, mevrouw M. Jongejan 
HOP: de heer C.C. Mertens (vanaf agendapunt 6), mevrouw C.P.M van ‘t Schip-Nieuwboer 
 PvdA: de heer S. Brau, mevrouw M. Troostwijk 
CDA: de heer M. Koster, mevrouw J. van Ling-Wanst 
GroenLinks: mevrouw S. van der Werff 
D66: mevrouw C. van Diemen  
VSP: de heer T.W. Reijnders 
Trots op Nederland: mevrouw M.M.M. Wiedijk, de heer J. van der Starre 
ChristenUnie: mevrouw T.J. Visser-Hogeterp 

Afwezigen: de heer R. Schoemaker (GroenLinks, de heer A. van Oord (VVD), de heer M. Feelders (D66) 
Bestuurlijk: Burgemeester H.M.W. ter Heegde 
Ambtelijk: Mevrouw S. Waschkowitz  
Notuliste: Mevrouw M. Schaper-de Jong 
 

Nr. Onderwerp Actie 

001. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering. Er zijn geen mededelingen. 

 
 

002. Publieksrondvraag/ spreekrecht 
-De heer Kuiper van het Holland Kaas Centrum maakt gebruik van de publieksrondvraag.  
Hij is ondernemer op de vrijdagmarkt Middenwaard. Zeven jaar geleden is men begonnen 
met deze markt en hoewel een aantal enthousiaste ondernemers getracht heeft deze 
markt tot een succes te maken, wordt de markt nu toch opgeheven. Voor de heer Kuiper 
heeft dit tot gevolg dat hij niet meer welkom is met zijn kraam in Heerhugowaard, hij 
verliest zijn vaste klantenkring, mist een belangrijke inkomstenbron en is genoodzaakt om 
personeel te ontslaan. Vorige week hebben 200 klanten de petitie getekend om de kraam 
te behouden voor Middenwaard. De heer Kuiper opteert voor een locatie in de buurt van 
Middenwaard bijvoorbeeld tegenover de Lidl, bij de visboer en de natuurwinkel. Hij vraagt 
de commissie om dit in overweging te nemen.  
Vragen vanuit de commissie  
- HOP bedankt de heer Kuiper voor zijn enthousiasme en inzet. De fractie vraagt of er 
geen plek is op de maandagmarkt. De heer Kuiper antwoordt dat er op de maandagmarkt 
al twee collega’s staan.   
- Fractie Valent: vraagt hoe de commissie hier nu mee verder kan. De voorzitter stelt voor 
om vragen aan het college te stellen. Ook Trots geeft aan om hier nog wel verder over te 
willen discussiëren.  

 

003. Vaststellen notulen van de commissievergadering 2 september 2013 
De notuleren worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

004. Vaststelling termijnagenda commissie MI 2012-2014 
Het voorstel is om de leden van de commissie MI eveneens uit te nodigen voor de 
commissie MO van 4 december a.s. in verband met de vaststelling verordening Drank- en 
Horecawet. De termijnagenda wordt vastgesteld.  

 

005. Actieve informatie vanuit het College/Wet Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
Er is geen actieve informatie vanuit het college.  

 
 

006. Integraal Veiligheidsplan Heerhugowaard 
Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  
- VSP heeft schriftelijke vragen gesteld en deze zijn afdoende beantwoord.  
- Burgerbelang stelt een vraag over vuurwerkoverlast. Hoe wil het college borgen dat hier 
melding van wordt gemaakt. Wellicht is het een idee om in december een meldpunt ‘meld 
vuurwerk anoniem’ op te zetten. De fractie vraagt tevens naar het uitgangspunt om te 
werken binnen budget. Is dit aangesloten op de nota die vorige maand is aangenomen ten 
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aanzien van handhaving (zelfredzaamheid, zelf melden). Er ontstaat meer problematiek 
rondom kwetsbare inwoners. Heeft de gemeente middelen om deze kwetsbare inwoners 
te beschermen? De fractie vraagt of de constatering dat het aantal verkeersongevallen 
afneemt wel klopt aangezien er toch een paar heel gevaarlijke kruisingen zijn.   
- Trots verwijst naar het feit dat men voorlichting wil geven aan fietsers en bromfietsers.  
De fractie suggereert om wellicht ook handhaving te doen in plaats van alleen voorlichting. 
-  D66 is tevreden met de aanpak van het college.  
- GroenLinks vraagt naar de aard van de prioriteitsstelling ‘aanpak van te hard rijden’.  
- PvdA geeft aan dat de rol van de jongerencoach positief opvalt. De vraag is of het 
takenpakket van de jongerencoach niet te intensief is. Ook de PvdA stelt vragen over 
jeugdoverlast en snelheidsovertredingen. Klopt het dat het geen zin heeft om op te treden 
tegen snelheidsovertredingen naar aanleiding van de ‘wet Mulder’.  
- ChristenUnie is blij met de betrokkenheid van burgers tijdens de raadsinformatiemarkt. 
- CDA heeft geen vragen of opmerkingen. 
- Fractie Valent vraagt of de continuïteit geborgd is ten aanzien van de jongerencoach. En 
is de melding voor burgers bij grote branden inmiddels goed ingericht?  
- VVD geeft aan dat de vragen al zijn gesteld. 
- HOP vraagt naar de stand van zaken ten aanzien van inbraken, bedreigingen en 
straatroof. Bij veiligheid en verkeer mist de fractie het punt ‘door rood rijden’ (dit gebeurt 
regelmatig op de Westtangent en bij de kruising met het nieuwe fietspad). De fractie stelt 
daarnaast vragen over buurtbemiddeling en veiligheid bij horecagelegenheden. HOP stelt 
voor om in de educatie voor kinderen aandacht te besteden aan het feit dat men rechts op 
het fietspad moet rijden.  
Afspraken en toezeggingen door burgemeester Ter Heegde 
- Veel vragen, die nu gesteld worden, liggen op het terrein van uitvoering. Dit komt terug in 
de jaarplannen die in februari 2014 worden gepresenteerd.  
- Er is al een vuurwerkteam opgezet en er is een stagiaire die onderzoek doet naar 
vuurwerkoverlast. Bewoners kunnen vuurwerkoverlast altijd melden maar het pakken van 
de daders blijft lastig.  
-De kwetsbare inwoners blijven een zorg. Er komen echter steeds betere arrangementen 
vanuit de instellingen en er wordt gewerkt met een crisisteam. Door het komst van het 
Transferium heeft de politie meer werk gekregen. De verantwoordelijkheid ligt echter bij 
het Transferium zelf. Er zijn geen signalen dat kwetsbare inwoners in de wijken last 
hebben van buurtbewoners.  
- Het aantal verkeersslachtoffers neemt af ondanks dat er nog steeds gevaarlijke 
verkeerssituaties zijn in Heerhugowaard. 
- De portefeuillehouder wil dat er minstens 1 x per jaar (in de herfst) een controle wordt 
gehouden op fietsverlichting. Dit is een goede taak voor de surveillantenteams.  
- De raadsinformatiebijeenkomst was inderdaad zeer geslaagd. Een van de punten die 
aan de orde werd gesteld is het te hard rijden en dat blijft inderdaad een probleem. Dit is 
echter gedrag dat moeilijk aan te pakken is. GroenLinks vraagt zich af of er door de 
regionale politie ook targets moeten worden gehaald ten aanzien van het aantal boetes. 
De portefeuillehouder heeft nog nooit gehoord dat dit in de regio aan de orde is.  
- Er wordt niet extra gecontroleerd op te hard rijden in de woonwijken aangezien deze 
ingericht zijn als 30 km zones waardoor te hard rijden onmogelijk worden gemaakt.  
- De jongerencoach begeleidt een groep van circa 20 jongeren waarvan er 10 tot 12 
personen intensief begeleid worden. Dit aantal is nog te overzien. Als de jongerencoach 
uitvalt dan is er een back-up via De Wering al is het lastig om het werk 1-op-1 over te 
nemen. Het gaat om de vertrouwensbasis die de jongerencoach heeft met de jongeren. 
- Burgerinitiatieven zoals burgernet zijn een groot succes. Ook wordt er veel meldingen 
gedaan bij ‘Meld misdaad anoniem’.  
- Ten aanzien van de communicatie rondom branden is de portefeuillehouder er een groot 
voorstander van om de burgers snel te alarmeren. Beter te vroeg dan te laat, baat het niet 
dan schaadt het niet. De late melding van de grote brand aan de Jan Glijnisweg had een 
technische oorzaak maar dit is nu opgelost.  
- In de kadernota worden de gemeentelijke prioriteiten gesteld en deze kunnen per 
gemeente verschillen.  
- Ten aanzien van inbraken is er geen sprake meer van een hausse door de extra inzet 
van politie.  
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Het aantal inbraken fluctueert en het is moeilijk te voorkomen dat het gebeurt.  
- Overvallen, bedreigingen en straatroof hebben een grote impact op de slachtoffers. 
Gelukkig wordt 60% van de overvallers in Heerhugowaard gepakt.  
- Het veiligheidsarrangement horeca Coolplein werkt goed. Doordat Heerhugowaard nu 
een regionaal politiebureau heeft, is er ook een HIT (horeca interventieteam) aanwezig. 
De veiligheid bij de horeca Raadhuisplein is op een redelijk niveau.  
- Het voorstel om te handhaven op de Westtangent ten aanzien van het ‘door rood licht 
rijden’ neemt de portefeuillehouder mee in het overleg met de politie.  
- Het probleem dat jongeren aan de verkeerde kant van het fietspad rijden is van alle 
tijden. Kinderen leren het wel op het verkeersexamen.  
- Buurtbemiddeling wordt uitgevoerd door de coördinator van Kern8.   
Conclusies / advies van de commissie 
De commissie adviseert dit raadsvoorstel als akkoordstuk te agenderen voor de 
komende raadsvergadering. 
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007 Op verzoek van de VVD (raadsvergadering 15 okt 2013) behandelen reactie 
van het college op brief A2 -rappel Ruimte voor economisch herstel. Verzoek 
om medewerking verlaging OZB voor ondernemers 
-De vragen van de VVD zijn afdoende beantwoord. De VVD vraagt of de fracties er 
bezwaar tegen hebben dat er op de website van MKB.nl melding wordt gemaakt dat de 
OZB in 2014 met niet meer dan de inflatiecorrectie wordt verhoogd (voor burgers en 
bedrijven). 
Vragen en opmerkingen vanuit de fracties  
- De fracties hebben hier geen vragen over en stemmen unaniem in met dit voorstel van 
de VVD. 
Afspraken en toezeggingen door het college 
-Burgemeester Ter Heegde neemt dit verzoek mee richting het college.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Burg. Ter 
Heegde 

008 Op verzoek van Burgerbelang (raadsvergadering 15 okt 2103) bespreken in 
commissie MI 04 november 2103 (Burgerbelang zal haar vragen vooraf 
schriftelijk aanleveren) verzoek aanpassing APV inzake overnachten in 
kampeerauto 
De vragen van Burgerbelang zijn schriftelijk beantwoord. Ook de ingekomen brief over dit 
onderwerp zal worden beantwoord.  

 
 
 
 
 
College 

009 
 

Brief aan gemeenteraad en college Heerhugowaard over veiligheid van niet blanke 
inwoners.  
- Burgerbelang heeft hierover een motie ingediend tijdens de raadsvergadering.  
- Raad en college zijn erover eens dat discriminatie niet past in Heerhugowaard. Inmiddels 
hebben alle fracties en het college een reactie gestuurd aan de heer Andreas. Een 
advertentie in de krant is nu ‘mosterd na de maaltijd’. Het gaat om incidenten (al is ieder 
incident er een teveel).  
- GroenLinks stelt voor om op een bepaald moment te discussiëren hoe de gemeente in 
het algemeen omgaat met dit soort excessen. HOP vraagt of er een protocol is. VSP wil 
hier ook verder over spreken. 
- PvdA raadt burgers, die met discriminatie te maken krijgen, aan om dit te melden bij de 
politie en bij anti discriminatie bureau Artikel 1. De fractie waarschuwt voor incidentpolitiek.  
- HOP geeft de suggestie mee dat het college hier tijdens de persconferentie op 
woensdag een opmerking over maakt.  
- Burgemeester Ter Heegde geeft een toelichting (bij afwezigheid van wethouder Stam). 
Zelf is hij nauw betrokken bij meldingen. De cijfers worden aan de commissie 
toegezonden. Momenteel zijn er vooral meldingen van arbeidsdiscriminatie. De incidenten 
zijn heel beroerd maar gelukkig is er geen onderstroom in Heerhugowaard.  
- Burgerbelang geeft aan dat men de motie niet opnieuw zal indienen. De fractie wilde met 
de motie het momentum aangrijpen.  
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Rondvraag  en sluiting 
-Burgerbelang stelt een vraag over het shared service center. Komt er nog een financiële 
onderbouwing van de bezuiniging. Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat het meer gaat 
om efficiency en kwaliteitsverbetering dan om de bezuiniging. Het is net wenselijk om hier 
nu percentages voor aan te geven.  
Sluiting: 21.35 uur. 

 

 


